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ورزش

گفتوگو

تمدید قرارداد ستاره ها همواره یکی از دغدغه های اصلی باشگاه ها 

در طول فصل و به خصوص زمان نقل وانتقالات اســـت. با نزدیک 

شدن به پایان قرارداد، بازیکنان موقعیت بهتری در مذاکرات بین 

طرفین دارند و می توانند آپشن های بهتری به قرارداد خود اضافه 

کرده و شرایط بهتری را از باشگاه طلب کنند. امسال هم بازیکنان 

مهم زیادی هستند که در آستانه پایان قرارداد خود هستند و اگر در 

طول یک سال آینده باشگاه ها نسبت به تمدید قرارداد یا فروش آنها 

اقدام نکنند، در تابستان آینده با انتقالی آزاد راهی تیم موردنظر 

خود خواهند شـــد. در میان این بازیکنان نام نفراتی چون لیونل 

مسی، داوید آلابا، پیر امریک اوبامیانگ و سرخیو آگرو دیده می شود 

که باشگاه هایشان در تلاشند آنها را برای ماندن متقاعد کنند.

درآستانهتمدید

مســـلما عده ای از این بازیکنان به زودی با تیم های خود تمدید 

خواهند کرد و برخی باشـــگاه ها نیز مجبورند ستاره های خود را 

بفروشند تا حداقل از جدایی آنها پولی نصیب شان شود. چنین 

شرایطی همواره دردسرهای زیادی برای باشگاه ها دارد. به خصوص 

در شرایط کنونی که پس از شیوع کرونا اوضاع مالی آنها نیز به هم 

ریخته و درآمدهای تیم ها کاهش زیادی داشته است. در چنین 

اوضاعی پیدا کردن مشـــتری مناســـبی که پول خوبی برای این 

بازیکنان پرداخت کند، بسیار دشوارتر از قبل خواهد بود.

لیونل مسی یکی از بازیکنانی است که در این فهرست قرار دارد 

و بارسلونا بیشترین تلاش را برای حفظ فوق ستاره آرژانتینی خود 

خواهد داشت. تمدید قرارداد مسی مهم ترین ماموریت مدیران 

فعلی باشـــگاه اســـت که البته رابطه این بازیکن با آنها چندان 

خوب نیست. تغییرات در کادر فنی و همچنین نتایجی که تیم 

در فصل قبل گرفت، باعث بالاگرفتن اختلافات بین مســـی و 

بارتومئو، رئیس باشـــگاه شده است و شاید همین اتفاق باعث 

شـــود در انتخابات ریاست باشگاه که قرار است به زودی برگزار 

شـــود، نتواند اعتماد هواداران برای حضور مجدد روی صندلی 

ریاســـت را جلب کند. با این حال بعید اســـت مسی تصمیمی 

برای ترک نوکمپ داشته باشد و به احتمال فراوان قراردادش را 

با کاتالان ها تمدید خواهد کرد.

در میلان نیز باشگاه ســـخت در تلاش است تا با جیان لوئیجی 

دوناروما، دروازه بان جوان خود به توافق جدیدی برسد و به همین 

دلیل قراردادی با مبلغ بالاتر را به او پیشنهاد داده است. دوناروما 

که دو فصل پیش حتی تا آســـتانه جدایی از باشگاه و پیوستن به 

یوونتـــوس هم پیش رفت، حالا اوضاع خوبی در سن ســـیرو دارد 

و به نظر نمی رسد مشـــکلی برای ادامه حضورش در این باشگاه 

وجود داشته باشد.

آرسنالی ها با مورد تقریبا مشابهی مواجه هستند و البته شایعات 

درخصوص احتمال جدایی اوبامیانگ کمی بیشتر است. او برای 

تجربه چالشـــی جدید راهی لندن شد، اما در آرسنال نتوانست 

به خواسته هایش برسد و عنوان مهمی را فتح کند. حالا با آمدن 

میکل آرتتا و البته برتری در فینال جام حذفی شرایط کمی فرق 

کرده و احتمال ماندن این ستاره گابنی بیش از جدایی اش است 

و البته آرسنال برای تمدید قرارداد او باید دستمزد هفتگی او را تا 

حد قابل توجهی افزایش دهد.

واینالدوم، هافبک لیورپول هم فاصله زیادی تا تمدید قراردادش 

ندارد و در منچسترسیتی نیز نگرانی زیادی بابت ادامه همکاری با 

سرخیو آگرو مشاهده نمی شود. باتوجه به افزایش سن این مهاجم 

آرژانتینی و مصدومیت های اخیرش، سیتی تصمیم دارد یک سال 

دیگر قراردادش را تمدید کند و آگرو هم مخالفتی با آن ندارد.

شکستدرمذاکرات

نزدیک شـــدن به پایان مهلت قرارداد هم برای بازیکن و هم برای 

باشگاه یک شمشیر دولبه است. اگر بازیکن از تمدید قرارداد سر 

باز بزند، این باشگاه است که دست بالاتر را دارد. در چنین وضعیتی 

باشگاه این قدرت را دارد تا بازیکن را به مدت یک سال با این بهانه 

که وفادار نبوده، نیمکت نشین کند یا حتی به قیمتی پایین بفروشد 

تا بخشی از ضرر را جبران کند. نیمکت نشینی هم می تواند بازیکن 

را از شرایط مسابقه دور کند و مسلما سال بعد مشتریان کمتری 

به سراغ او می روند. تیاگو آلکانتارا و هاکان چالهان اوغلو درحال 

حاضر چنین شرایطی دارند؛ دو هافبک ملی پوش که نمایش خوبی 

در فصل گذشته داشتند و حالا پس از شکست مذاکرات طرفین 

بـــرای تمدید قرارداد، منتظر تصمیم بایرن مونیخ و میلان درباره 

آینده خود هستند. هافبک اسپانیایی بایرن در هفته های اخیر 

لیورپول را به عنوان مشتری خود می بیند و ممکن است به زودی 

راهی انگلیس شود.

رابطه خامس رودریگز و زین الدین زیدان از همان ابتدا هم چندان 

خوب نبود و مدت هاست این هافبک کلمبیایی جایی در تفکرات 

مربی فرانســـوی رئال مادرید ندارد. او هم یک سال از قراردادش 

باقی مانده و رئال می خواهد با فروش او حداقل بخشـــی از 80 

میلیون یورویی را که برای خریدش هزینه کرده، جبران کند. سال 

گذشته آنها قیمت بالایی روی خامس گذاشتند که باعث شد در 

رئال ماندنی شود و احتمالا با قیمتی پایین تر او را واگذار خواهند 

کرد. گفته می شود او در آستانه انتقال به اتلتیکو مادرید قرار دارد.

جولیان دراکسلر نیز در پاری سن ژرمن جایگاه ثابتی ندارد. هم او 

و هم باشگاه تمایل به پایان همکاری دوطرفه دارند. ستاره آلمانی 

که انتظار می رفت آینده درخشـــانی داشـــته باشد، حالا به یک 

نیمکت نشـــین در پاریس بدل شده است و بازگشت به کشورش 

اصلی ترین گزینه او خواهد بود.

وضعیتنامعلوم

برخی دیگر از بازیکنان نیز هنوز تکلیف آینده خود را مشـــخص 

نکرده اند و معلوم نیست در تیم های خود باقی می مانند یا راهی 

تیم جدیدی می شوند. یکی از این نفرات داوید آلابا است که پس 

از ســـال ها حضور در ترکیب بایرن مونیخ حالا آلفونسو دیویس را 

به عنوان رقیبی جدی بـــرای خود می بیند و درصورتی که نتواند 

تضمینی برای حضور در ترکیب ثابت باواریایی ها به دست آورد، 

راهی تیم جدیدی می شـــود. بایرن تصمیم جدی برای فروش او 

ندارد، اما بی میل نیست تا از آلابا برای معاوضه با بازیکنان مدنظرش 

استفاده کند. این چپ پای اتریشی می تواند برگ برنده مونیخی ها 

در مذاکرات باشد.

نفراتی چون دیه گو کاستا و لوئیس سوارز نیز روزهای درخشانی 

در باشگاه های خود سپری کرده اند، اما حالا در سال های پایانی 

فوتبال خود قرار دارند و شاید گزینه تمدید کوتاه مدت یا حتی فروش 

پیش روی باشگاه ها باشد. کاستا در اتلتیکو مادرید رقبایی جدی 

در خط حمله دارد و شاید در آستانه پایان دومین برهه حضورش 

در این تیم باشـــد. لوئیس سوارز اما همچنان مهره ای قابل اتکا 

برای بارسلوناست. بحران مالی باشگاه خرید نفراتی چون نیمار 

و لائوتارو مارتینز را بســـیار سخت کرده و احتمالا آبی و اناری ها 

مجبورنـــد همچنان از او به عنوان اصلی ترین گزینه خود در خط 

حمله استفاده کنند.

آینده ممفیس دپای در لیون نیز نامشخص است. وینگر هلندی 

سابق منچستریونایتد در این فصل به همراه تیمش به یک چهارم 

نهایی لیگ قهرمانان رسیده، اما بعید است تصمیمی برای تمدید 

قرارداد خود داشـــته باشد و شـــاید پاسخ او به پیشنهاد لیورپول 

مثبت باشد.

ازحضورلژیونرخوشنامفوتســـالایـــراندرلیگهایایرانیکهبگذریم،

میرسیمبهتیرماه1392کهشایدهمانروزقصهزندگیفوتسالی»حسین

طیبی«بهقســـمتهایجذابتریرســـید،نوریلروســـیهاورابه»غیرت«

قزاقستانرساندتاسالهای95تا98سالهایپرشوریبرایاینورزشکار

جوانایرانیباشـــد.»غیرت«سکوییشدبرایپابهتوپشدندربنفیکاتا

داستانحسینفوتســـالایرانمهیجتریابهگفتهخودشپرچالشترهم

بشود.البتهاوبارهادرگذشته،یعنیوقتیدرجامملتهای2۰14فوتسال

آسیاودوبارهدرسال2۰18آقایگلجامملتهایآسیاشدیاوقتیبهعنوان

نخستینفوتسالیستایرانیبرایدومینباردرسال2۰18ازسویفوتسال

پلنتتوانســـتدرردهپنجمبرترینبازیکنهایجهانقراربگیردوحتی

همینسالگذشـــتههمدرمیان1۰بازیکنبرتراروپاقدعلمکردوتوانایی

خودشرابهعنوانیکفوتسالیستایرانیبهامضارساندهبود؛امضاییکه

چندروزپیشپایقراردادباشگاهپرتغالیبنفیکازدهشدتاامروزهواداران

بنفیکابرایآمدناینبازیکنایرانیبهپرتغالخوشنودیشانرانشاندهند.

فوتسالیســـتجاهطلبوموثردرموفقیتهایفوتســـالیتیمملیایران

کـــهاینروزهابرایبهمیدانرفتندرلیگپرتغاللحظهشـــماریمیکند،

پاسخگویسوالات»فرهیختگان«شد؛ازقراردادپایینفوتسالیهاگفتو

بدعهدیمســـئولانبرایپاداشیکهدیگرصحبتدربارهاشراخجالتآور

میدانستتافیناللیگقهرماناناروپا.البتهاونگرانیاشدربارهتیمملی

ایرانراهمپنهاننکرد.

بنفیکا،تماشـــاچیانپرشـــورآنولیگپرتغال،آیافصل

جذابومنحصربهفردفوتسالتخواهدبود؟

واقعیت این اســـت که خیلی از عضویتم در باشـــگاه بنفیکا 

خوشـــحالم و راجع به این باشـــگاه خیلی می دانم؛ این تیم 

بسیارخوب است و طرفداران پرشوری دارد، من هم تلاش کرده ام 

که همیشه نماینده خوبی برای فوتسال ایران باشم، چه زمانی که 

در روسیه بازی می کردم، چه زمانی که قزاقستان بودم، حالا برای 

بازی در بنفیکا هم برنامه ام همین است و لحظه شماری 

می کنم بتوانم مسیر پیشرفتم در فوتسال اروپا 

را ادامـــه بدهم. این کار برای من یک چالش 

جدید اســـت، چراکه همیشه اعتقاد دارم 

آدم با قـــرار گرفتن در چالش های جدید 

با اتفاق های خوب و بد روبه رو می شود. 

همیشه نگاهم به چالش ها مثبت بوده 

و می دانم که باید خیلی بیشتر از قبل 

تلاش کنم تا خودم را در تیم بنفیکا جا 

بیندازم و شـــرایطم در باشگاه ایده آل 

باشد. 

ازچهارســـالبازیدر»غیرت«قزاقستان

بگـــو،چقدربرایجاییکهایســـتادیبهتو

کمککرد؟

 چهارســـال خیلی خوب را در باشگاه بزرگ غیرت 

داشتم. اتفاق های بسیارخوبی برایم افتاد و باید از 

آنها تشکر کنم. طی این سال ها برای داشتن شرایط 

ایـــده آل در تیم به من خیلی کمک کردند و بهترین 

اتفاقـــش هم بازی در فینال لیگ اروپا بود که برایم 

بســـیار جذاب بود، چراکه تجربه کردن آن یکی از 

آرزوهای فوتســـالی ام بود که اتفاق افتاد. آنقدر تجربه های خوبی با باشگاه غیرت 

داشـــتم که خیلی دوست دارم یک بازیکن ایرانی دیگر به این باشگاه برود، بازی و 

حرف های من را تایید کند، چون باشگاهی خوب و حرفه ای هستند و از آنها ممنونم. 

بینپیشنهادتیمهایپرتغالیواسپانیایی،چراپرتغالراانتخابکردی؟

بنفیکا یکی از تیم های خوب فوتسال دنیاست و تمام بازیکن های فوتسال جهان به 

این تیم احترام می گذارند و من مطمئنم این تیم خودش را آماده کرده و تلاش می کند 

در فینال لیگ اروپا بازی کند، این تیم همان طور که همیشه یکی از مدعیان پرتغال 

و اروپا بوده، مطمئنم که امسال هم برای قهرمانی اروپا تلاش می کند. امیدوارم در 

این مســـیر بتوانم به تیم بنفیکا کمک کنم، ضمن اینکه برای بازی در این باشگاه 

خیلی با انگیزه هستم، چون می دانم کارم خیلی سخت تر از بازی در باشگاه غیرت 

خواهد بود. به هرحال من چهارسال در آنجا بازی کردم و شرایط سال به سال برایم بهتر 

می شد و بازی در بنفیکا برای من یک چالش بسیار بزرگ و خیلی دوست داشتنی 

است و امیدوارم با شـــرایط خوب در بازی ها حاضر باشم. پیشنهادهای زیادی از 

کشـــورها و تیم های مختلف داشتم، ولی تشخیص من این بود که به بنفیکا بروم 

و در این مورد از افرادی که همیشـــه در فوتسال به من کمک کرده اند هم مشورت 

گرفتم که موافق تصمیمم بودند و درنتیجه مصمم تر شدم. 

برایرسیدنبهکدامتیمتلاشمیکنی؟

من در هر تیمی که قرارداد ببندم، تمام تلاشم را خواهم کرد و فکر می کنم 

مسیر درستی است. همین مسیر را ادامه می دهم و امیدوارم شرایط به گونه ای 

باشد که همان چیزهایی که می خواهم برایم اتفاق بیفتد. بازی در تیم های 

بزرگ تجربه ارزشمندی است که به پیشرفتم در فوتسال کمک می کند و من 

برای موفقیت هر تیمی که در آن هستم، تلاش خواهم کرد. 

کروناوقرنطینهچطورگذشت؟

از کرونا گفتید، بگذارید همین اول از کادر 

درمان که با تمام وجود از مردم محافظت 

می کنند، تشـــکر کنم و خســـته نباشید 

بگویم. کرونا نه فقط من و ورزشکاران، بلکه 

شرایط زندگی کل مردم ایران را از حالت عادی 

بیرون آورد و شرایط زندگی سخت شد، به خصوص 

برای ما ورزشـــکاران که هر روز تمرین می کردیم، ولی 

اکنون همه چیز تعطیل شده است. در قزاقستان نزدیک 

به یک ماه و نیم در خانه قرنطینه بودم، بازی هایمان متوقف 

شده بود، تمرین هایمان را آنلاین انجام می دادیم و همه چیز 

خیلی خسته کننده شده بود و خیلی سخت گذشت و آمدنم 

به ایران هم خیلی  به تاخیر افتاد. دوست داشتم زودتر به 

کشورم برگردم، ولی پروازها انجام نمی شد، خدا را شکر 

درنهایت با گشتن دور دنیا و چند پرواز بالاخره توانستم 

به ایران بیایم و فعلا اینجا هستم تا کارهای اداری ام 

را برای سفر به پرتغال انجام دهم. 

ازاردویتیمملیچهخبر؟

بعـــد از کرونا دو اردو برگزار شـــد کـــه در اردوی اول، آقای 

ناظم الشریعه بازیکن های جوان لیگ را دعوت کرده بود و 

به نظرم به جوان هایی که در لیگ خوب بازی کرده بودند، فرصت خیلی خوبی دادند، 

ولی اردوی دوم فرق می کرد و بازیکنان اصلی تیم ملی، بزرگ تر ها و باتجربه ترها 

حضور داشـــتند. اردوی بســـیارخوبی بود و برای بازی های جام  ملت های آسیا و 

مقدماتی جام جهانی برای کسب سهمیه آماده می شدیم. سال سختی در پیش 

است و امیدوارم نگاه مسئولان به تیم ملی فوتسال ویژه تر شود تا ما هم بتوانیم از 

عناوینی که در آسیا و جهان داشتیم، دفاع کنیم و شرمنده مردم نشویم. 

تعویقجامملتهایآسیابهنفعفوتسالایرانبود؟

درصورتی خوب اســـت که با برگزاری بازی تدارکاتی خوب بتوانیم از این موقعیت 

استفاده کنیم. البته الان که بحث کروناست و هرچه بگوییم یک بهانه خوب به نام 

کرونا هســـت که هیچ تیمی برای بازی به ایران نمی آید و ما هم نمی توانیم برویم، 

اما واقعیتش این اســـت که این شرایط قبل از کرونا هم بود، یعنی ما شرایط بازی 

تدارکاتی خوبی نداشتیم، درحالی که اگر اشتباه نکنم همان موقع تیم ملی عربستان 

میزبان تیم ملی آرژانتین -که قهرمان دنیاســـت- شـــد و این بازی ها به آنها بسیار 

کمک می کند، ولی ما فرصت را از دست دادیم و بازی های خوب برگزار نکردیم و 

عقب ماندیم. فکر می کنم بودن و نبودن کرونا فرقی به حال مان نمی کرد، چراکه 

برنامه مان متوقف شـــده، تمرین هم نمی کنیم که البته فقط مختص ما نیست و 

همه دنیا این گونه هستند، ولی این عقب افتادن جام ملت ها فرقی به حال ما نکرد 

و به نظرم به ضرر ما هم شد، چون الان نه لیگ برگزار می شود و نه اردوی تیم ملی. 

از این لحاظ از تیم های آســـیایی عقب تریم و آماده سازی خوبی برای جام ملت ها 

به لحاظ بازی تدارکاتی نکرده ایم. 

فوتسالمابرایرشدبیشتربهچهچیزهایینیازدارد؟

اول باید مستقل شود، یعنی توانایی این را داشته باشد که خودش اسپانسر بگیرد، 

پخش مستقیم بگیرد، همه اتفاق ها جدا و تصمیم گیرنده باشند؛ این موارد خیلی 

مهم است، استقلال فوتسال، جذب اسپانسر و پخش مستقیم سه فاکتور پیشرفت 

فوتسال ایران هستند. 

لیگبرترفوتسالمابرایقرارگرفتنبینلیگهایمعتبرنیازمندچیست؟

لیگ ما لیگ خیلی خوبی است. همیشه گفتم از لحاظ فنی و استعداد جزء 6 لیگ 

برتر دنیاست، ولی از نظر امکانات و نرم افزار به نظرم یکی از ضعیف ترین لیگ های 

دنیاست، البته دچار مشکلات دیگری هم هست. 

توجهبهفوتسالورقمقراردادهارادرایرانچطورمیبینی؟

سال های سال دور از ایران بودم و نمی توانم نظر بدهم، ولی تا جایی که اطلاع دارم 

به اندازه ای که تیم ملی اینقدر افتخار کسب می کند و بازیکنان قدَر با توانایی های 

بالا داریم، از نظر مالی شرایط خوبی ندارند و باید خیلی بیشتر از چیزی که می شنوم 

قرارداد ببندند. البته اعتقاد من این است که باید مثل فوتبالی ها قرارداد ببندند، 

ولی بازهم چون در ایران نبودم زیاد اطلاع ندارم، در کل از نظر قراردادی فوتسال 

ما ضعیف اســـت و باید خیلی بهتر شـــود، چراکه بازیکنان ما لیاقت شان از اینکه 

هست، خیلی بیشتر است. 

پرداختنشـــدنپاداشتیمملیکهمبلغکمیهمهست،ناراحتکننده

نیست؟

راجع به پرداخت نشدن پاداش ها خیلی صحبت کردم و به نظرم خیلی زشت و لوث 

شـــده که من بخواهم درباره اش صحبت کنم، فقط بگویم که در این جریان شأن 

و شـــخصیت بازیکنان تیم ملی حفظ نشده و بچه ها همه از این موضوع ناراحت 

هســـتند. امیدوارم مســـئولان قولی را که می دهند، عملی کنند وگرنه نیازی هم 

نیست، ما همیشه تلاش مان را کرده ایم و انرژی و پاداش مان را از مردم گرفته ایم، 

ولی به هرحال حرفی که زده و قولی که داده می شود باید عملی شود. 

آنقدردراوجهستیکهبهپایانفوتسالتدرزماننزدیکفکرنمیکنیم،

خودتبرنامهایداری؟

همیشه تلاش کردم به نوعی زندگی کنم که در ورزش موفق باشم و توکلم به خدا، 

دعای خیر پدر و مادرم، تلاش خودم، کمک مربیانم و هم تیمی هایم بوده اســـت. 

عـــادت دارم برای چیزی که می خواهم به دســـت آورم، تلاش کنم و ادامه دهم تا 

اتفاق های بهتر برایم بیفتد و امیدوارم در این مسیر موفق باشم. درمورد بازنشستگی 

نمی توانم زمان مشـــخصی را بگویم، ولی تا وقتی که حس کنم می توانم و کارایی 

داشـــته باشـــم و مفید بازی کنم، هســـتم و زمانی که حس کنم دیگر نمی توانم 

خداحافظی می کنم. 

باتوجهبهتمامصحبتهاییکهداشـــتی،بهنظرتمسئولانفدراسیونو

وزارتورزشبهفوتسالاهمیتمیدهند؟

این ســـوال را بهتر است از خودشان بپرسید. به نظرمن فوتسال افتخار فدراسیون 

فوتبال اســـت و همیشه در همه جا پرچم فدراسیون را بالا نگه داشته و اتفاق های 

خوب برای فوتسال ما افتاده است. اما متاسفانه به نظرمن این بی توجهی همیشه 

هست، قدر فوتسال و بازیکنان تیم ملی ما را بیشتر باید بدانند تا اتفاق های بهتر 

برایشان رقم بخورد. 

بهگذشتهبرگردیم،بینفوتبالوفوتسالچرافوتسال؟انگارشمسبیشتر

فوتبالیهارافوتسالیکرده،شماهمازفوتبالبهفوتسالکشیدهشدید.

بله، فوتبال بازی می کردم و ورودم به فوتسال را مدیون شمس و بی غم هستم و همیشه 

سپاسگزارشان خواهم بود. راستش به هیچ وجه فوتسال را دوست نداشتم و وقتی 

شمس برای تمرینات علم و ادب دعوتم کردند، گفتم که فوتسال را دوست ندارم، 

ولی گفتند که بیایم و اگر خوشم نیامد دوباره برای رفتن به فوتبال کمکم می کنند. 

واقعا خیلی از فوتسال بدم می آمد، ولی واردش که  شدم کلی اتفاق های خوب برایم 

افتاد و خدا کمکم کرد. الان که درحال صحبت با شـــما هستم، عاشق فوتسالم و 

جزئی از زندگی ام شده و از خدا ممنونم که این اتفاق ها افتاد که به فوتسال بیایم. 

دوســـال،پنجمینبازیکنبرتردنیاشـــدی،ولیتاحالابازیکنسالآسیا

نشدی،چرا؟

در فوتسال اتفاق های خوبی برای من افتاده و همیشه شکرگزار خدا بوده ام و بعد 

از هر اتفاق چه خوب و چه بد، تلاشـــم را دوبرابر کرده ام و همیشه به خاطر شرایط 

خوبی که خدا در فوتســـال برایم رقم زده است، سپاسگزار بوده ام. همواره گفته ام 

خدا از آنچه فکر می کردم خیلی بیشتر به من داده است؛ چه از لحاظ مالی و چه 

جایگاهی، همه چیز خیلی خوب برایم چیده شـــده، به خدا اعتماد دارم و همیشه 

فقط از خودش خواسته ام و هرگز از بنده اش چیزی نخواستم و تلاشم همیشه در 

فوتســـال بی نهایت بوده است. تمرکزم پیشرفت در فوتسال بوده و زیاد به اطرافم 

نگاه نکرده ام که قرار اســـت چه اتفاقی بیفتد و همیشـــه هم شاکر بوده ام. من در 

فوتسال آدم جاه طلبی هستم و دوست دارم اتفاق های خوب برایم بیفتد، در این 

قضیه نمی خواهم به کسی ضرری برسانم و همواره به دنبال پیشرفت و اتفاق های 

خوب هستم. 
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